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Nuorisovaltuuston kokous

Aika ma 11.3.2019 klo 16

Paikka Kaupungintalo, kokoustila 292
Virastokatu 2, 55100 Imatra

Läsnä Ulriikka Roiha, puheenjohtaja Imatran yhteislukio
Jeera Pulkkinen, sihteeri Ohjaamo

Jasmina Pio Sampo
Emil Anttonen poistui ajassa 17:27 Vuoksenniskan koulu
Niko Rönty poistui ajassa 17:54 Vuoksenniskan koulu
Vili Rautio Vuoksenniskan koulu
Igor Zimarev Imatran yhteislukio
Eemeli Solonen Imatran yhteislukio
Jimi Savolainen Mansikkalan koulu
Lassi Huuskonen Mansikkalan koulu
Anja Kalenius Mansikkalan koulu
Peppi Leppänen Kosken koulu
Kiia Ripatti Kosken koulu
Essi Urpalainen Itä-Suomen koulu

Muut osallistujat

Heikki Laine Viestintäasiantuntija,
Imatran kaupunki

Tuula Kosma Nuvan ohjaaja
Imatran yhteislukio

1. Kokouksen avaus
Kokous avattiin ajassa 16.06

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.
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3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin ja hyväksyttiin.

4. Lasten parlamentin ja nuorisovaltuuston tutustuminen toisiinsa
Tutustuimme toisiimme ja jatkamme yhteistyötä kummien välityksellä.

5. Lasten ja nuorten talon taiteen valinta ja viihtyisyyden parantaminen – ryhmän edustajien valinta
Edustajiksi työryhmään valittiin Jeera sekä Anja.

6. Imatran Ketju – työryhmän vierailu/nuvan toiveet Ketjulle yhteistyöstä
Nuva pohti Ketju-työryhmän toimintaa ja odottaa heitä 17.4. kokoukseen.

7. Tunnelmat ja terveiset Vaikuta, älä valita – päivästä ja kaupunginvaltuustossa vierailusta
Molemmista vierailuista kerrottiin kannustavia kuulumisia.

8. Muut asiat
Keskustelimme Jasmine Vaittisen jättämästä yhteydenotosta taiteen perusopintojen tilanteeseen
liittyen. Puheenjohtaja ottaa asian sekä Nuvan kuulemisen esille ensiviikkoisessa hyvinvointilau-
takunnan kokouksessa.

Heikki toi esille kaupunginjohtajien toiveen tavata koululaisia keskustelutilaisuuden merkeissä.

Filmfestin uudesta ajankohdasta keskusteltiin.

Tuula kertoi nuorisovaaleista ja niiden järjestämisestä, Nuvan jäsenet vievät viestiä eteenpäin
kouluilleen.

9. Kokouksen päättäminen

              Kokous päätettiin ajassa 17.58


